
 

 

Referat FAU møte 02.03.15 

 

Tilstede: Rektor Siri, Anne Berit 1D, Monica Hetland 1A, Arnstein Hoff 7C, Øystein Idsø 3C, 

Marianne Hjelmås 5B, Reidar Helgestad 7A, Gladys Egeland 6D, Janne Kristine 6C, Elin Vagle 

Seland SFO base1, Ole Klev 1B, Vibeke Torkildsen 2A, Eirik Loga 3B, Øyvind Aardal 4B, Annette 

R. Iden 5C, Siri Nymo 5A, Astri Maaseide 2D, Sigbjørn Horve 3A, May Olsen 4A.  

 
 
Agenda:  
 
1. Godkjenning av referat - referat godkjent.         
 
2. Informasjon fra skolen. Rektor informerer:                                                                                     

-Ansettelser, har kommet et stykke på vei. Trenger flere lærere, assistenter/ fagarbeidere/ 

 miljøarbeiderer. Mange gode søkere.                                                                                                                     

-Det er sendt ut vedtak til 100 nye førsteklassinger på skoleplass. Det blir sendt ut  

 innkalling til foreldremøte for nye 1. trinnselever.               

-Det skal være foreldremøte med Frode Jøssang i mars, skolen gleder seg til dette. 

Klassemøtet i forkant/ etterkant er det ikke lærerne som arrangerer. FAU kontaktene må ta 

kontakt med lærerne for å avklare om lærer vil være tilstede, og hvem som ellers tar ansvar for 

å arrangere møtet. Klassekontaktene og/ eller FAU representant?                                                

-Evaluering av foreldreundersøkelsen som gjelder skolen vil kunne tas i fellesskap på FAU 

møte.                                                                                                                                            

- Evaluering av SFO skjer i eget møte, sammen med FAU representanter for SFO og SFO 

 leder/ ledelsen. 

 - SFO sak tas opp på neste møte, mandag 13.04.15 , som forberedelse til dette møtet.  

 

- Det jobbes nå med anbudsrunder, i fht. nybygget. Anbudene er ikke på plass ennå. Skolen ser     

fortsatt spesielt nøye på sikkerheten og ser på muligheten for å starte arbeidet i sommerferien.  

 

- Klubbhuset er det fortsatt ingen løsning på. Det er sendt flere beskjeder til idrettslaget om fulle 

bossdunker utenfor klubbhuset. Disse er fortsatt ikke tømt, og bosset flyter utover. Skolen gir 

melding igjen.  

 

- FAU : Bekymringsmelding ang Ask.fm. Kjartan har fått mail og er på saken. FAU ønsker at 

ledelsen ved skolen skal vise avstand og opplyse foresatte om hva denne appen innebærer. Siri 

tar det videre med Kjartan, og tar en drøfting på saken videre. Mulig å tipse Frode Jøssang om å ta 

dette inn i foredraget sitt 17. mars.  
 
 
3. Status FAU aktiviteter:  
 



 

 

Elevkveld: Tilbakemelding fra 5. trinn: Noe dårlig kommunikasjon fra FAU og ut til 

klassekontaktene. Informasjonsskrivene bør også gjennomgås. Til neste år vil FAU 

representantene for trinnet vil kalle inn til det første planleggingsmøtet med klassekontaktene. Det 

kan være lurt å ha en aktivitet/ underholdning i bakhånd, 5. trinn er litt små til å ikke ha det.  

6. og 7. trinn skal i gang med elevkvelder straks.  
 

Dugnad: Kjartan skal kalle inn til et møte for de som er 1. trinns representanter.  

 
 
4. Eventuelt:  

17. mai: FAU kjører ned flagg, klassefaner og skolefanen til toget på 17. mai. Låsing av bygg osv. 

samkjøres med korpset. De som ønsker å gjøre dette må melde fra. Må leveres en time før 

avgang. 
 

"Ære til lærerne"; 23. mars. FAU bestiller kake til lunsjpausen på skolen den dagen. FAU tar 

kontakt med administrasjonen for å avklare antall ansatte og spesielle behov mtp. matallergier.  

 

Skolegenser: Der det har vært bestilt før kan vi slippe billigere unna, hvis vi kan garantere x antall 

gensere. I og med at vi ikke kan det blir det dyrere. Blir ikke skolegenser i år, må heller tas opp 

igjen ved en senere anledning dersom det er interesse for det. May sjekker opp om Halden fengsel 

kan levere før hun legger ballen helt død. 

 

Anne Berit (FAU leder) skal informere om FAU på foreldremøte for nye 1. trinns foreldre.  


